
Ga. Milena Mišič je povedala, da zaenkrat Ministrsvo za izobraževanje, znanost in šport ni
dalo še nobenih navodil.

Sejaje bila končana ob 19.55.
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